
 

This form has been translated into Chinese. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and 

the Chinese version, the English version shall prevail.此份表格中文版為英文版本之譯本。如中、英文兩個版本有任何抵觸或

不相符之處，應以英文版本為準。(2020) 

 

Checklist for Application of Full Membership  
個人會籍入會資料清單 

 

□ Complete the Full Membership Application Form 填寫個人會籍申請表 

□ Initiation fee of ¥500,000.00 enclosed 50 萬元人民幣入會費用 

□ Business Card of new nominee 新提名人之名片 

□ ID card / passport copy of the new nominee 新提名人之身份證或護照複印件 

□ “Mainland Travel Permit for Hong Kong and Macao Residents” copy of the new nominee(if any) 

新提名人之“港澳居民來往內地通行證”複印件（如有） 

□ Four 1”x1.5” colour photos of new nominee (Please put the name at the back of photos) 

4 張新提名人的 1 x 1.5 英寸彩照 (請在照片背面寫上名字) 

□ Subscription Fee payment method of new nominee 新提名人月費繳付方式 

 

Optional 可選擇性資料: 

□ Supplementary Card Application Form 附屬卡申請表  

□ Original Marriage certificate (when applying spouse card) 結婚證書正本（如申請配偶卡時）  

□ Birth certificate (when applying for junior card(s) - children must be under age 21)  

出生證（如申請子女卡時-子女必須屬 21 周歲以下） 

□ ID card/passport copy of the new nominee’s spouse/children 

新提名人之配偶/子女身份證或護照複印件  

□ Mainland Travel Permit for Hong Kong and Macao Residents copy of the new nominee’s 

spouse/children(if any)新提名人之配偶/子女的“港澳居民來往內地通行證”複印件（如有） 

□ Four 1”x1.5”colour photos of new nominee’s spouse/children (Please put the name at the back 

of photos)4 張新提名人之配偶/子女的 1x1.5 英寸彩照(請在照片背面寫上名字) 

 

 

 

 

NOTES: 

 

Once the application form and all relevant documents mentioned above have been received, 14 working days 

will be taken to process the application.申請流程將於收到此申請表及相關文件資料后的 14 個工作日內完成。 

 


